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ZÁPIS 

z jednání Rady Krkonoše – svazek měst a obcí,  

pátek 31. března 2023 v 9:00 hodin 

 
 
Přítomni: 8 členů, dle prezenční listiny. 
 
 

1) Zařazení aktuálního tématu dle přání členů a hostů  

Jan Sobotka – informoval o setkání s panem prezidentem a položil otázku mezi přítomné – jak se jim 
líbí nápad pozvat pana prezidenta na jednání do Krkonoš (s představením Svazku, Správy KRNAP 
apod.).  

Eva Šulcová – informace ohledně chystané Valné hromady: bude se konat v pátek 23. června 2023. 
Místo zatím není 100% upřesněno, zřejmě to bude Studenec. Červen 2024 – nabídl se pan Vaníček, 
využití restaurace s venkovním posezením v Žacléři, návštěva skanzenu apod.  

Jan Sobotka – informace o návštěvě v Peci pod Sněžkou s Evou Šulcovou. Jan Sobotka vnímá lepší 
komunikaci s Pecí pod Sněžkou než dosud. Rudník – informace o jednání Evy Šulcové na 
zastupitelstvu.  

2) Kontrola úkolů z jednání Rady konané dne 9. 2. 2023 

Žádné úkoly nebyly uloženy.  

 

3) Přehled hospodaření k 28. 02. 2023      Příloha č. 1 

Příjmy a výdaje se plní dle plánů. Podnikatelé postupně hradí příspěvky do Fondu cestovního ruchu. 
V řešení je jednání se skiareálem v Rokytnici nad Jizerou.   

Usnesení č. R/10/23  Rada bere na vědomí přehled hospodaření k 28. 02. 2023. 

 

4) Strategie Královéhradeckého kraje v oblasti cyklistické dopravy do roku 2035 
            Příloha č. 2 

Na základě dohody zástupců některých obcí z území Svazku obcí Horní Labe bylo zasláno několik 
poznámek a připomínek k předloženým a rozpracovaným podkladům ze dne 13. 2. 2023.   

Zachytili jsme a aktivně se zúčastnili připomínek, potvrdilo se nám, že dosud vypracovaný návrh není 
dobrý. Problémem je například absence cyklostezek ve městech a propojení měst bez toho, aby se 
řeklo, co je prioritou (potlačení cyklostezky z Lánova do Čisté apod.). Je v našem zájmu, aby v území 
zůstali cyklokoordinátoři. Luboš Zimmermann – domnívá se, že v Libereckém kraji cyklokoordinace 
trochu „pokulhává“, nevidí mnoho konkrétních výsledků, výstupy ani vizi. Eva Šulcová – potká se 
s panem Lukešem a projedná s ním případný posun.  

Usnesení č. R/11/23  Rada bere na vědomí informaci o průběhu projednání Strategie 

Královéhradeckého kraje v oblasti cyklistické dopravy do roku 2035 a 

znění připomínek cyklokoordinátora SOHL. 
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5) Zásady Péče – výsledek jednání pracovní skupiny a Správy KRNAP  Příloha č. 3 

Pan ředitel Böhnisch 1. února 2023 zahájil správní řízení, dokument je zveřejněn. Pracovní skupina 
ustanovená VH vyvinula iniciativu formou připomínek přiblížit dokument verzi, která byla před 
odesláním na MŽP.  Pan ředitel bude i nadále stěžejní osobou pro komunikaci se Svazkem (obcemi). 
Bylo kladně ohodnoceno složení pracovní skupiny zástupci Rokytnice nad Jizerou, Strážného a Malé 
Úpy. Pracovní skupina vše formulovala a zkompletovala připomínky. Naplnění dohody je velmi 
důležité. Pokud budou připomínky ze strany Správy KRNAP akceptovatelné, bude to krok správným 
směrem.  

Usnesení č. R/12/23 Rada schvaluje znění připomínek k Zásadám Péče KRNAP zpracované 

ustanovenou pracovní skupinou SMOK k Zásadám Péče. 

6) Stav výběru poplatků v turistické oblasti Krkonoše za rok 2022  Příloha č. 4 

Eva Šulcová přiblížila výběr poplatků jednotlivých obcí za rok 2022 a meziroční rozdíly od roku 2014. 
Výběr poplatků – zde by měl pomoci e-turista.  

Usnesení č. R/13/23  Rada bere na vědomí stav výběru místních poplatků v obcích v roce 

2022. 

7) Informace o dění ve Svazku měst a obcí Krkonoše – oblastní DMO (destinační společnost) 
pro TO Krkonoše 

Managementové záležitosti: proběhly schůzky s obcemi – Janské Lázně, Černý Důl, Pec pod 
Sněžkou.  

Eva Šulcová a Radek Vich se zúčastnili jednání v Hradci Králové ohledně úpravy běžeckých tratí. 
Dotační program na úpravu běžeckých tratí má doznat do budoucna změny, kdy na jednu oblast bude 
pouze jeden žadatel (např. pro oblast Krkonoš bude žadatelem DMO Krkonoše). Podklady za naše 
území kompletujeme a následně přepošleme na Královéhradecký kraj. Forma individuální dotace, 
měla by být 100%.   

Eva Šulcová informovala o druhé strategii Královéhradecké krajské centrály cestovního ruchu.  

Zmínila, že byl splněn indikátor na přímé dotace za oba kraje.  

V řešení je projekt s pracovním názvem „Opravdové Krkonoše“. Rozhovory s boudaři, diskuze 
ohledně záměru. 

Marketing – komunikujeme důležitá témata pro tento rok – především Rok Harrachů a 60 let Správy 
KRNAP (na tomto jubileu se budeme i podílet přítomností na plánovaných roadshow).  

Presstripy (Po stopách Albrechta z Valdštejna, Křišťálové údolí, Region v pohybu. Povedený výstup 
z francouzské televize). 

Prezentační akce, veletrhy. V květnu se zúčastníme veletrhu v polském Štětíně, chystáme se na různé 
regionální akce a Roadshow se Správou KRNAP.  

Fórum na podzim – projednávání témat, praktické záležitosti z DMO. 

Usnesení č. R/14/23  Rada bere na vědomí informace o činnosti DMO Krkonoše – svazek 

měst a obcí  
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8) Informace o aktuálním dění ve svazcích obcí 

a) Svazek obcí Východní Krkonoše – Aleš Vaníček informoval o odchodu Jakuba 
Ruse ze Svazku obcí Východní Krkonoše. Zmínil, že projekt Karta hosta vykazuje 
technické problémy spojené se systémem, který dodává společnou Sitour.  
Výběrové řízení na vedoucí informačního centra v Trutnově vyhrála Renata 
Portlová. Obec Černý Důl – vystoupení ze Svazku Východní Krkonoše.  

b) Svazek obcí Horní Labe – Martin Bělovský. Připomínky k plánům péče a měření 
rychlosti v obcích. Výběr míst dle přání obcí, konzultace s policií. Odtokové 
poměry – má pocit, že projekt jde do ztracena. Nejasné termíny, chybí konkrétní 
vize. Jan Sobota přislíbil, že se postará o vyvolání jednání.   

c) Svazek obcí Jilemnicko – Luboš Zimmermann. Konala se Valná hromada, na 
které se řešila 3 důležitá témata: metodika odměňování příspěvkových 
organizací, vyhodnocení Krakonošových letních podvečerů (zda v této akci 
pokračovat, případně jak jinak ji uchopit), odpady (řešení co a jak, jak uchopit 
likvidaci odpadu jinak než přes Marius Pedersen).  

d) Mikroregion Tanvaldsko – Jaroslav Čech. Dobrá sezóna, zkvalitnění úpravy tratí. 
Nová výroba dvou zvonů, jeden z nich je v Aspenu. Dotace na standardizaci 
územních plánů.  

Usnesení č. R/15/23  Rada bere na vědomí informace o aktuálním dění ve svazcích obcí. 

9) Různé 

a) Příští jednání Rady Svazku – termín bude upřesněn.  
b) Ostatní 

Jan Sobotka – informoval o Operačním programu životního prostředí a snížení tržeb lyžařských 
areálů.  
Jan Sobotka včlenil informace o stavebním zákonu. Zmínil například, že na obcích není zajištěna 
zastupitelnost úředníků. V praxi to znamená, že pokud jeden onemocní, nebude mít kdo rozhodovat, a 
doba čekání na potřebné razítko se tak bude prodlužovat. 

 

 


